
Raseigenskippen 
  

Yn it artikel Stapsgewijs naar een hogere  maisopbrengst (Melkveebedrijf april 2013) is in fout slûpt. Yn 

de paragraaf oangeande it telen fan mais ûnder foly stie, dat agrarysk konsulint Hein-Willem Leeraar gjin 

idee hie wat foar rassen der geskikt binne foar de teelt ûnder foly. Praktykobservaasjes dy’t Leeraar 

útfierd hat, ha lykwols wol wis ynsicht jûn yn wat foar rassen der geskikt binne foar teelt ûnder foly. Mar 

wat foar raseigenskippen de geskiktste rassen ha, wêrtroch se geskikt binne foar de teelt ûnder foly, is 

noch net foldwaande wittenskiplik ûnderboud. 

 
 


